
Referat fra FAU-møte, 13.05.2025 

Til stede: Åse Lundgren (8A), Mikael Ravnberg (8B), Julianne Dønnestad (8C), Marit 
Wergeland (9A), Ingrid Aasen Mørkve-Simonsen (9B), Tor Dehli (10A), Elisabeth Jakobsen 
Angel (10B) og Elin Rekve (rektor) 

Forfall: Gudmund Johansen (8A), Betzy Jensen (8B) og Linn Bay Gundersen (9C) 

 

Sak 17/ 2025 
Rektors orientering 

 
Skolen holder nå på med ansettelser for 
neste skoleår. Elevtallet øker, og det blir 
to klasser mer enn det noen gang har 
vært. Alle klasserom vil bli tatt i bruk.  
 
 
Det er foretatt måling av inneklima. Alt er 
innenfor norm og ser bra ut.  
 

Sak 18/ 2025 
Refleksjoner på gjennomføring av 
foreldrekveld 

 
Elin har fått gode tilbakemeldinger fra 
foreldre og fra de som holdt foredraget. 
Godt oppmøte, det ble talt omtrent 100 
fremmøtte.  
 

Sak 19/ 2025 
Brev fra elevråd om skolefest.  
Hvordan stiller FAU seg til dette?  

 
195 av skolens 236 elever har svart på en 
spørreundersøkelse om skolefest, og 
resultatet ble at de ønsker en felles 
skolefest for alle trinn. Elevrådet har gode 
forslag til hvordan festen kan 
gjennomføres, og FAU ønsker å bidra.  
 
FAU undersøker om det er mulig å søke 
midler til en slik skolefest, blant annet 
hos Søgne og Greipstad Sparebank.   
 
 Skolen kan kanskje bidra med 
prosjektmidler.  
 

Sak 20/ 2025 
Orientering på prøveordning om FAU som 
natteravn.  

 
Irene Kaspersen orienterer om 
Natteravnordningen som forebyggende 
prosjekt i Kristiansand.  
 
I Kristiansand er det tradisjon for at alle 
grunnskoler er med i Natteravnordningen. 



(Skolene i Søgne og Sogndalen er per i 
dag ikke med i denne ordningen.) 
Skolene som er med på 
Natteravnordningen forplikter seg til å 
delta på to vandringer (det vil si to 
lørdagskvelder fra klokka 22.00 – 03.00) i 
løpet av et skoleår.  Da skal skolen stille 
med 3 – 5 foreldre. Det kan være 
representanter fra styret i FAU, eller det 
kan være andre i foreldregruppa. Skolene 
organiserer dette ulikt.  
Man må ikke ha spesielle forkunnskaper 
for å være natteravn, og man går alltid i 
grupper på 3. I hver gruppe er det en 
erfaren “Natteravsleder”. Politiet kommer 
når de har mulighet, og de setter pris på 
at det er trygge voksne til stede i bybildet 
på lørdagskveldene.  
 
Årets FAU er positive til å være med på 
denne ordningen. FAU-medlemmer som 
har mulighet blir med på en vandring 
allerede 24. mai. Vi lar det likevel være 
opp til neste års FAU-styre å vurdere om 
dette er en ordning skolen skal være en 
del av.   
 
Irene lager et informasjonsskriv som hun 
sender til Julianne. Videreformidles på 
klassenes Facebook- sider etter hvert.  
 

Sak 21/ 2025 
Eventuelt  
Saker fra AktivSkole 

 
• Det har vært dugnad arrangert av 

Aktiv Skole for å finansiere en tur til 
Fårup for 10.trinn. Aktiv Skole 
2010- og 2011- kullet opplever 
dugnads-markedet som “mettet” 
og sier at det kan være vanskelig 
når det drives flere dugnader 
samtidig. FAU skal se på dette 
med tanke på de kommende 
trinnene, og det er fint å bli gjort 
oppmerksom på 
problemstillingen. Når det i løpet 
av året skal være dugnad for flere 
AktivSkole- kull, oppfordrer vi til 
kommunikasjon mellom AtivSkole-



kullene med tanke på når 
dugnadene gjennomføres.  

• Alle foreldre som skal være med 
på Polen- Tysklandsturen må ha 
politiattest. Komiteen skaffer 
attestene, og det søkes under 
lovhjemmel 
Politiregisterforskriften § 34-1, jf. 
Politiregisterloven § 39, første 
ledd.  

 
 

Referent: Ingrid Aasen Mørkve-Simonsen  

 


